
Z Á P I S 

 12. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 21. března 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová, Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, 

Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Omluveni: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Petr Lintner 

Hosté: Ing. Michaela Nováková – pracovnice OOSM MěÚ, Ing. Michaela Pimperová – 

pracovnice OOSM MěÚ 

Jednání 12. schůze rady města zahájil a řídil místostarosta města Mgr. Pavel Lintner. Po 

uvítání všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého 

programu jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Hodnocení Informačního centra a měsíčníku Soběslavská hláska za rok 2022 

2. Výsledek hospodaření za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 KDMS 

3. Změna rozpočtu města – RM 1/2023 

4. Městská policie Soběslav – vrchní strážník 

5. OZV č. 2/2023 o nočním klidu 

6. Umístění žadatelů o byt v DPS 

7. Program 4. zasedání ZM 

8. Pozemky, smlouvy 

a) Vacutec Moravia, Kroměříž – broušení asfaltové plochy skate parku v Soběslavi 

b) KT/10/2023 – Město Veselí n/L. – darovací smlouva (finanční dar na LSPP) 

c) OOSM/16/2023 – Wander Book, s. r. o., Liberec – licenční smlouva (fotografie pro 

turist. vizitku) 

d) OOSM/17/2023 – Cetin, a. s., Praha – souhlas s umístěním optických přípojek  

a vnitřních rozvodů 

9. Různé 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 11. jednání RM ze dne 7. března 2023 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli místostarostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš  

a Mgr. Alena Krejčová.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Hodnocení Informačního centra a měsíčníku Soběslavská hláska za rok 2022 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/14/2023 

Předloženo hodnocení činnosti Informačního centra města za rok 2022 a Soběslavské hlásky 

za rok 2022 zpracované Ing. M. Pimperovou a Ing. M. Novákovou – pracovnicemi OOSM 

MěÚ, které byly přítomny jednání RM. 

Ing. M. Pimperová informovala o činnosti informačního centra v loňském roce, o možnostech 

zlepšení propagace města a předložila návrhy dalších možných aktivit vyžadující řešení 

personálního posílení informačního centra. Odpověděla na jednotlivé dotazy členů RM. 

Dále Ing. M. Nováková informovala členy RM o podobě a obsahu měsíčníku Hláska  

a činnosti redakční rady v loňském roce. Odpověděla na jednotlivé dotazy členů RM. 

RM závěrem poděkovala redaktorce Hlásky, stejně jako pracovnici informačního centra za 

jejich činnost. 
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Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/064/2023. 

2.  Výsledek hospodaření za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 KDMS 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/11/2023; Rozbor hospodaření KDMS za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023, 

Žádost o schválení výsledku hospodaření 2022, Návrh odpisového plánu roku 2023, 

Komentář k rozboru hospodaření za rok 2022, Přehled návštěvnosti jednotlivých středisek 

Rada města projednala výše uvedené dokumenty. Hospodaření KDMS v roce 2022 skončilo 

kladným výsledkem ve výši 19.834,39 Kč. Předložena žádost o převod výsledku hospodaření 

do rezervního fondu. Ředitel KDMS informoval o činnosti jednotlivých středisek v loňském 

roce a o přípravě kulturních akcí v letošním roce, především hudebního festivalu Kubešova 

Soběslav, městských slavností a akcí připravovaných ve spolupráci s Komisí kultury a 

cestovního ruchu RM. Dále informoval o opravách provedených v loňském roce  

a investicích plánovaných v roce letošním, především obnově křesel a technologie kina. RM 

dále diskutovala ve věci plánovaných stavebních úprav restaurace Národ a zlepšení jejího 

fungování. Ředitel KDMS odpověděl na jednotlivé dotazy členů RM. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/065/2023. 

3.  Změna rozpočtu města – RM 1/2023 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/12/2023 

Předložen návrh změny rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. RM 1/2023 

zpracovaný pracovnicí FO MěÚ Mgr. Lucií Krejčí. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/066/2023. 

4.  Městská policie Soběslav – vrchní strážník 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Vyhodnocení uchazečů o funkci vrchního strážníka MP Soběslav 

V návaznosti na minulé jednání RM předložena informace o uskutečněných pohovorech 

s jednotlivými uchazeči za účasti Ing. J. Bláhy, Mgr. Pavla Lintnera, Mgr. A. Krejčové a  

Ing. R. Brylla dne 17. 3. 2023. Na základě jejich výsledku předložen návrh na vítěze tohoto 

VŘ, kterým se stal pan Jan Kratochvíl, Obora. Návrh na jeho jmenování vrchním strážníkem 

MP Soběslav bude předložen na příštím jednání RM po vyjasnění možného termínu jeho 

nástupu. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/067/2023. 

5.  OZV č. 2/2023 o nočním klidu 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/12/2023 

Předložen návrh obecně závazné vyhlášky města Soběslavi č. 2/2023 o nočním klidu, která 

vymezuje akce konané na území města Soběslavi, při kterých dochází ke zkrácení doby 

nočního klidu. 

Návrh OZV bude předložen na dubnovém jednání ZM. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/068/2023. 

6.  Umístění žadatelů o byt v DPS 

Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ 

Příloha: SZO/1/2023 

Předloženo doporučení Sociálně zdravotní komise RM ze dne 1. 3. 2023. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/069/2023. 

7.  Program 4. zasedání ZM 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh programu 4. zasedání ZM, které se uskuteční 19. 4. 2022 od 17:00 hodin  

v zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky v Soběslavi. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/070/2023. 

8.  Pozemky, smlouvy 

Vacutec Moravia, Kroměříž – broušení asfaltové plochy skate parku v Soběslavi 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/071/2023. 

Město Veselí n/L. – darovací smlouva (finanční dar na LSPP) 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/10/2023 

V návaznosti na minulé jednání RM předložen návrh na uzavření výše uvedené darovací 

smlouvy. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/072/2023. 

Wander Book, s. r. o., Liberec – licenční smlouva (fotografie pro turist. vizitku) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/16/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené licenční smlouvy. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/073/2023. 

Cetin, a. s., Praha – souhlas s umístěním optických přípojek a vnitřních rozvodů (bytové 

domy čp. 101-104/I, 109/I, 111/I, 112/I a 134/I) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/17/2023 

Předložena žádost společnosti Cetin, a. s., Praha, o souhlas s umístěním optických přípojek  

a vnitřních rozvodů v uvedených nemovitostech města. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/074/2023. 

9.  Různé 

Strabag Rail, a. s., Ústí nad Labem – smlouva o dílo (úprava mobiliáře, přeložka 

kanalizace a oprava povrchu v Kadlecově ulici) 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: Cenová nabídka 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/075/2023. 

Martin Mareš, Hlavatce – smlouva o dílo (drcení stavební sutě) 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Návrh smlouvy o dílo 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy. 

Hlasování: Pro: 5; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 12/076/2023. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 

 Informace ohledně kontaktování organizací města zástupcem firmy Tedom a nabídky 

na zajištění dodávek elektrické energie. 

Mgr. Michal Pánek 

 V souvislosti s přípravou akce „Přístavba sportovního zařízení města Soběslavi“ 

informoval o nutnosti přeložení kabelového vedení kamerového systému. Zajistí 

místostarosta města prostřednictvím M. Drse. 

Marek Nývlt 

 Návrh zřízení reuse centra v rámci SMS, s. r. o. Tajemník MěÚ – zřízení je plánováno 

v rámci nového sběrného dvora. 

Mgr. Alena Krejčová 

 Pozvala členy RM na vernisáž výstavy dětských kreseb „Svět přírody očima dětí“, 

která se koná 5. 4. 2023 v městské knihovně. 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 18:00 hodin.  

 

 

 


